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Tisztelt Elnök Asszony!

„A vidékfejlesztés uniós forrásai" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Gráf Józsefhez, Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Európai Unió előbb a Saphard-programból, majd csatlakozásunk után egyéb uniós
forrásokból támogatást nyújtott Magyarországnak az Ón minisztériumán keresztül
vidékfejlesztésre .

Kérdezem Miniszter urat :

Hány vidéki település művelődési házát sikerült felújítani vagy felépíteni az elmúlt években uniós
forrásokból?
Milyen egyéb helyi művelődési terek létrehozásához járult hozzá az Ón minisztériumán keresztül
az Európai Unió?

Tisztelettel várom válaszait!

Írásbeli kérdés

Halász János
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